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Protokoll 4 

Svenska Biljardförbundet, möte via Teams 
Den 8 april 2024 

 
 

Närvarande: Andy Nettleton, Tobias Andersson, Sven Junghagen, Sam Mubarak, Malin 

Lindström, David Pennör, Sofia Asp (adjungerad), Stefan Norman (adjungerad) 

 

 

§1. Mötets öppnande 

Andy hälsade alla välkomna. 

 

§2. Val av justerare 

Till justerare valdes Sam Mubarak 

 

§3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§4. Föregående mötes protokoll samt uppföljning av beslut 

Föregående mötes protokoll den 11 mars godkändes. 

 

 

§5. Aktuellt från RF  

RF har nu landat i ett namn för arbetet med strategin efter 2025 – Svensk idrott 2035. 

Namnet är ett arbetsnamn och innebär inte att det är klart att den nya strategin ska sträcka 

sig till 2035. 

Undersökning om medlemsnytta i april  

Under våren kommer en enkätundersökning att genomföras för att följa upp medlemsnyttan 

för SF. Syftet är att samla in upplevelser av RF och SISU-organisationens arbete för att kunna 

utveckla verksamhet och öka medlemsnyttan. Mer information kommer i början av april och 

undersökningen avslutas i början av maj. 

 

§ 6. Ekonomi 

Statusrapport från Malin. Några ombokningar fanns kvar från tidigare år men nu är allt 

bokfört. 

Revisorn är nöjd. Det enda hon saknar är attest av fakturorna i systemet. Malin undersöker 

hur det går att lösa i Visma. 

 

Hur ska vi hantera föreningar som inte betalar årsavgiften? Behöver vi förtydliga det 

ytterligare att fakturan skickas till kassören? 

 

§7. Styrelsefrågor  

Förbundsstämman 

Mötesordförande: Pyry Niemi som är ordförande RF SISU Uppland 

 

Genomgång av programmet. 

 

Kortare diskussion om förslag på personer till valberedningen. 
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Biljardgalan: Andy, Sam och Sven delar på uppdraget som konferencier 

 

Tobias anslöt till mötet. 

 

§8. Aktuellt från kommittéerna  

NBC 

Nästa möte den 6 maj 

 

Carambole 

Biljardpalatset har tagit bort bord så helgens tävling behöver arrangeras i två hallar. Det 

innebär att det nu endast finns två arenor kvar som kan arrangera Elittävlingar. 

 

Sven rapporterade kort från Junior-EM i Spanien Mio spelade bra men hade lite otur i 

lottning av grupp. 

Lag-VM: Tobbe & Micke vann sin grupp men åkte ut i kvartsfinalen. 

 

 

Pool 

Flera föreningar har skickat in om sanktion för större tävlingar. Några sanktioner för Klass 3-

tävlingar. 

Delade meningar hos spelarna kring ändringarna av Fargorate men det har inte varit 

tillräckligt många tävlingar ännu för att göra en utvärdering. 

Christian Sparrenlöv Fischer deltog på Heyball Masters i Kina. Rapporterade om sitt 

deltagande på Allt om Biljardsverige. 

 

Ann-Sofie Löfgren har lämnat PK. 

 

 

Snooker 

EM i Sarajevo: Nils deltog i både U21 och Open, blev utslagen i gruppspelet i båda. Andy och 

Shivan gick vidare från gruppspelet men åkte sedan direkt ut. 

Har beslutat att ersätta Johan Hansson för resa till Sarajevo. Behöver vara tydligare med vad 

som gäller angående ersättning på mästerskap. 

Har startat en arbetsgrupp inför NM. Landslagscoach, läger, mm. 

Har startat en tävlingsledargrupp för att dela kunskap om tävlingsledning, sprida kunskap 

om TB, mm. 

 

EBSA årsmöte: Andy deltog. Inget särskilt att rapportera. 

 

 

§9. Aktuellt från utskotten 

Barn & ungdom 

Planering pågår av ledarsatsningen i samband med Ungdomstouren 

 

Tobias och Morgan har lagt upp en plan för föreningar att prioritera för uppstart av 

verksamhet/ansökan av LOK. Det finns några föreningar som har verksamhet igång och där 

vi behöver få dem att söka LOK. 

 

Möte med utskottet imorgon. 
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Ungdomstouren: Norrtälje all planering flyter bra. Det märks att det är år två nu. 

Föreningarna har redan fått in en viss rutin.  

 

Elit 

Kort rapport från Sven och Tobias om utbildning i mental träning, ACT, på Bosön.  

 

Utbildning 

Tävlingsledarutbildningen är ute på pilot. 

 

Utveckling 

Biljard 65+ 

65+ Touren har genomfört tävling två i Göteborg och Lund. Sundsvall arrangerar i slutet av 

april. Morgan besökte tävlingen i Lund. 

 

Projektstöd IF. Ansökningsperiod 1 öppnad. Föreningar kan söka inom två områden: 

Rekrytering eller Utveckla befintlig verksamhet. Vi har skapat paket för att underlätta för 

föreningarna. 

 

§10. Aktuellt från projekten 

Morgan började den 4 mars. Vi har gjort följande uppdelning av ansvarsområden: 

Barn & ungdom: Morgan 

Biljard 65+: Morgan 

Idrott 65+ utvecklingsarbete tillsammans med andra SF: Delar Sofia & Morgan på tills vidare 

Utbildning: Morgan 

Trygg idrott: Sofia 

Para: Sofia 

Ledarsatsning föreningar med barn- och ungdomsverksamhet: Hänger ihop med projektet 

Trygg idrott så Sofia ansvarar åtminstone inledningsvis 

 

Biljard 65+ Arbete utvecklingsområden 

Första gemensamma träffen genomfördes den 27 mars. Sofia och Morgan deltog. Vi är i 

arbetsgruppen för ”Få verksamheten hållbar över tid” tillsammans med Gymnastik, Friidrott, 

Rodd och Bordtennis samt RF SISU Västmanland och Västra Götaland. Vi diskuterade 

arbetssätt och förväntningar samt la upp en plan för fas 1 som sträcker sig till 30 juni.  

 

Para 

Inget särskilt att rapportera.  

 

Trygg idrott 

Påbörjas på allvar under vecka 14. 

Förslag att skicka ut en enkät till vuxna utövare gällande hur de uppfattar tryggheten, om det 

förekommer mobbing, jargong/normer, osv. 

Enkät till föreningar om de arbetar med värdegrund, vad de gör om någon inte beter sig, om 

de känner till var de ska vända sig, hur säkerheten i hallen är, nödutgångar, HLR, första 

hjälpen material, osv. 

 

Skolsamverkan 

Sammanställt besöksmaterial, kartlagt området och inlett ett samarbete med RF SISU 

Västerbotten i frågor kring Skol-IF. Kartläggningen har visat att många bord försvunnit från 

skolor och fritidsgårdar. Uppskattning att minst 50% försvunnit. Där bord finns är dock 

intresset stort. 
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Skol-IF har försvunnit nästan helt utom i inlandet. Finns dock många stora idrottsföreningar 

som håller med på flera sporter. Planen är att sätta de fritidsgårdar som är intresserade i 

kontakt med närmaste IF och jobba för en biljardsektion och på så sätt få till LOK-

stödsverksamhet. 

5 skolor/fritidsgårdar har besökts. 

 

 

 

§11. Antidoping 

Inget att rapportera 

 

§12. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

§13. Nästa möte  

Förbundsstämma den 13 april 

 

 

§14. Mötets avslutade 

Andy tackade för deltagandet och avslutade mötet. 

 

 

 

 

Stockholm 2024-04-08 

 

 

 

 

Andy Nettleton, ordförande  Sofia Asp, sekreterare  

 

 

 

 

 

Sam Mubarak, justerare 

 

 

 

 


